
Protokoll styrelsemöte 2025-04-08 

Ramunder HK 

 

Närvarande: 

Conny Svenlin (Ordförande) 

Magnus Eklund 

Alexander Eklund 

Anders Torgesen 

Johan Stenson 

Maria Malmsjö 

Tommy Blichfeldt 

Helena Wilsson 

 

 

 
1. Mötets öppnande. 

 
2. Magnus Eklund utses till justerare.  

 
3. Godkännande av dagordning. 

 
4. Senaste mötesprotokoll. 



Sekreteraren gick igenom det senaste mötesprotokollet översiktligt. Två styrelseledamöter lämnar sitt uppdrag och Ordförande kommer ge i 
uppdrag till Valberedningen att söka en (1) ny ledamot inför kommande säsong. Prioritet ska vara att söka representant från laget PF 14/15, 
alternativt P 18/19. 

 

5. Rapporter från föreningen 
 

 
a. Ekonomi 

Inget större förändringar sedan senaste mötet. Helheten ser bra ut både på intäkt- och kostnadssidan och sannolikt kommer föreningen göra ett 
plusresultat. 
 

b. Kiosk 
Inget att rapportera 
 

c. Sponsring 
Diskussion kring sponsorgrupp har inte tagit fart och behöver upplivas i sommar och inför kommande säsong. Ordförande ska undersöka med 
kommunen om det stämmer att vi får köpa loss rättigheter till skyltar i Vikingen för 1000 kr. Detta kan i så fall vara en bra grund för vår sponsring och 
annonsering. Diskussioner bör dock tas kring syfte med budskapet i sponsringen och att potentiella samarbetspartner stöttar ungdomshandboll i 
Söderköping. 
 

d. Domare 
Inget att rapportera 
 

e. Cuper/sammandrag/USM 
Inget att rapportera 
 

f. Inköp 
Inga större inköp inplanerade. 
 
 
 
 



g. Rapport från lagen 
Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister. 

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson – Deltagande börjar avta då det är i slutet på säsongen. Laget kommer träna fram till påsk. En tränare (Camilla) 
hoppar av sitt uppdrag med de har en ny ledare på gång in 

- P 18/19 – Alexander – Inget att rapportera.  
- P 16-17 – Johan Stensson. Behöver locka fler spelare och skulle behöva ha en ny tid. 
- F 16-17 – Helena Wilsson – Stort gäng. var på första cupen i Eskilstuna 
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Östgötacup i maj. 
- P11-13 – Erik Jakobsson – Inget att rapportera 
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Katrineholmscupen i helgen (2 lag) 
- F09/10 –  Anders Torgesen. Avslutade bra i helgen och har ett par cuper med. Fyller upp med tjejer från NKIK. 

 
h. Föreningsförsäljning 

Inget att rapportera 
 

i. Årshjul 
 

- Budgetarbete > Kassör 
- Motioner inför årsmöte – Ta med in information om kommande årsmöte 
- Inbjudan till årsmöte- Alex lägger en ”save the date” på laget.se 
- Anmälan serier i maj 

 
j. Övrigt 

- Årsmöte och avslutning kommer att hållas den 25/5  
- Fritidskortet: 500 kr / barn. Börjar gälla från nästa år...  
- NKIK har ett gäng tjejer som antagligen inte kommer följa med laget upp i division 1. Det diskuterades möjligheten att locka över dessa till 

RHK och här starta ett seniorlag. I samband med detta kan vi även kontakta tidigare seniorspelare för att se om intresse finns för en 
återkomst till föreningen 

- Helena hade blivit kontaktad av förälder som vill starta upp ett flicklag födda 2018/19. Föreningen försöker eska en halltid i Ramunder för 
detta. 

- Schysst match ska vara implementerad inför nästa säsong 



6. Att göra innan nästa möte. 
- Färdigställa genomgång belastningsregister (Alex/Magnus) 
- Eventuell sommaraktivitet för att locka nya spelare 
- Uppföljning Valberedningens arbete 
- Följa upp Fritidskortet 
- Ordförande stämmer av med NKIK om att ev starta seniorlag i RHK regi. 
- Plan för Schysst match 
 
 

7. Nästa möte. 
2025-05-07 
18-20 
 
Ta med Åsa update 
 

8. Mötets avslutande 

  

 

 

Alexander Eklund – Sekreterare       Magnus Eklund - Justerare  
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